
Čeprav prihaja nova vlada, naj nadzorniki v družbah
v delni ali večinsko državni lasti še vedno opravljajo
svoje delo profesionalno, po pričakovanjih delničarjev
in zakonodaji ter naj ne razmišljajo, ali bodo zamenja-
ni ali ne, pravi svetovalec Branko Žibret, partner AT
Kearnevja.
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Člani nadzornih svetov naj
zaradi zamenjave vlade ne bi
odstopali, ampak še vedno de-
lali v skladu z načrtom dela
nadzornega sveta in v dobro
družbe, se strinja Irena Prijo-
vič iz Združenja nadzornikov
Slovenije. »Delničarji jih lah-
ko vedno odpokličejo, vendar

le, če imajo tričetrtinsko ve-
čino na skupščini,« še dodaja.
Prav tako ni dobro, dabi zdaj
nadzorniki začeli lobirati pri
morebitnih novih akterjih v
vladi. »Če so dobro delali, se
nimajo česa bati,« meni Ži-
bret. Poudarja, da moratabiti
pri izboru članov nadzornih
svetov merili ko mpetentnost
in profesionalnost. »Lobira-

nje ne pride vpoštev, ne gle-
de nato, kaj se potem zgodi,«
dodaja.

In koliko bo zamenjav?
Prijovičeva meni, da je kor-
porativno upravljanje zdaj
institucionalizirano v AUKN,
zato bo najprej zanimivo vi-
deti, kaj se bo zgodilo z AU-
KN. »Zamenjave vdražbah so

sicer mamljive, vendar je po-
gosto zamenjevanje nadzor-
nih svetov in uprav za druž-
be škodljivo, saj redkokateri
člani teh organov izpeljejo
celoten mandat, v delu teh
organov ni prave kontinui-
tete, pritisk zamenjavpa vodi
h kratkoročno naravnanim
rešitvam,« še pravi. •


